
INFORMAČNÍ ZPRAVODAJ
Obecního úřadu sloučených obcí

Vavřinec - Veselice - Suchdol - Nové Dvory
Číslo 38                                                        srpen 2008

Vážení spoluobčané,

léto pomalu končí,  s nim i  školní  prázdniny a po dvou měsících se Vám do 
rukou dostává další Informační zpravodaj s aktuálními informacemi o dění v naší obci. 
Možná  v nich  budete  postrádat  více  akcí  investičního  charakteru,  realizovaných 
v letošním roce. Důvod je ten, že vetší část rozpočtu obce je v letošním roce směrována 
na  nákup  pozemků  určených  k výstavbě  sběrného  dvora  na  odpady.  Možná  někdo 
namítne, že toto zařízení není v naší obci potřebné. Mnohdy by občané spíše viděli 
opravené místní komunikace apod.. Já se však o potřebě sběrného dvora přesvědčuji 
každodenně. 

Občané neustále  něco opravují,  vylepšují  a  bourají  a  mnohdy mají  jen malé 
množství stavební suti, jejíž odvoz na skládku inertního odpadu by byl drahý. Jindy se 
zase  jedná  o  různé  odpady  netradiční,  jako  např.  drátěné  sklo,  různé  velké 
polystyrenové desky, apod. Často se stane,   že tyto odpady jsou odložené u kontejnerů 
na tříděný sběr a nebo např. u vjezdu do dvora za obecním úřadem. Do termínu sběru 
velkoobjemových kontejnerů je daleko a co teď s tím. To nemluvím už ani o tom, že se 
stále někde na bývalých skládkách objeví buď staré cihly nebo obkladačky s maltou, 
jindy zase zeleň ze  zahrad. Proto je snahou vedení obce zajistit do budoucna kvalitní 
zázemí s možností skladovacích a parkovacích ploch a vedle toho i zmiňovaný sběrný 
dvůr. Prostory v bývalém areálu společnosti Zemspol a.s. Sloup ve Veselici, které obec 
nedávno zakoupila, jsou z tohoto pohledu ideálním řešením. 

             
                Miloslav Novotný, starosta obce
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Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 27. června 2008
•Rada obce ukládá komisi na výběr studie na rekonstrukci KD Veselice  dopracovat 
do termínu 15. 7. 2008 specifikaci zadávacích podmínek pro veřejnou soutěž.     

Usnesení ZO Vavřinec ze schůze dne 27. června 2008
•Zastupitelstvo  obce  bere  na  vědomí  zprávu  místostarosty  z jednání  rady  obce  za 
období od poslední schůze zastupitelstva. 

•Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o výsledku přezkumu hospodaření Obce 
Vavřinec za rok 2007.

•Zastupitelstvo obce souhlasí s celoročním hospodařením Obce Vavřinec za rok 2007 
bez výhrad. 

•Zastupitelstvo obce  schvaluje  Rozpočtová opatření č.1/2008 a č. 2/2008 provedená 
Radou obce Vavřinec v období od minulé schůze zastupitelstva.    

•Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č.3/2008 v celkové výši 939,9 tis. 
Kč na straně příjmů i výdajů.    

•Zastupitelstvo obce   schvaluje   prodej části pozemku p.č. 864/1 o výměře 12 m² a 
části  pozemku p.č.  41  o výměře  41  m²,  vše  k.  ú.  Vavřinec  na  Moravě,  vše podle 
geometrického plánu č. 237-10474/2007, vypracovaného společností GB – geodezie, 
spol. s r.o.,     pracoviště     Blansko,     Smetanova 3,   manželům   Ivě a Ondřejovi  
Machovým,  bytem  Vavřinec  čp.  20,  za  smluvní  cenu  ve  výši  zjištěné  znaleckým 
posudkem.  

•Zastupitelstvo  obce   schvaluje   prodej   části   pozemku p.č. 41 o výměře a 2 m² a 
části  pozemku p.č.  st.  62 o výměře 1 m², vše k. ú. Vavřinec na Moravě, vše podle 
geometrického plánu č. 237-10474/2007, vypracovaného společností GB – geodezie, 
spol. s r.o., pracoviště Blansko, Smetanova 3, panu Luboši Jedličkovi, bytem Vavřinec 
čp. 96, za smluvní cenu ve výši zjištěné znaleckým posudkem.  

•Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku p.č. 704/8, o výměře cca 60 m², 
přičemž přesná výměra pozemku bude zjištěna vyhotovením geometrického plánu, k. 
ú.  Suchdol  v Moravském  krasu,  manželům  Mile  a  ing.  Miroslavovi  Topinkovým, 
bytem Loosova 6, 638 00 Brno, za smluvní cenu ve výši zjištěné znaleckým posudkem. 

•Zastupitelstvo obce schvaluje záměr odkoupení ocelového přístřešku na pozemku p.č. 
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1197, k. ú. Veselice na Moravě od společnosti Zemspol a.s. Sloup, za smluvní cenu 
zjištěnou vyhotovením znaleckého posudku v max. výši do 230 000 Kč.        

•Zastupitelstvo   obce  schvaluje  záměr odkoupení pozemků p.č. 1197, 1198, 1199 a 
1200, k. ú. Veselice na Moravě od   jejich   spoluvlastníků, za   smluvní cenu ve výši 
max. 200 Kč/m², za účelem zbudování sběrného dvora na odpady.  

•Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení práva věcného břemene mezi obcí a 
společností  E.ON  Distribuce,  a.s.,  jejímž  předmětem je  uložení  kabelového  vedení 
v pozemcích p.č. 23 a 457/1, k. ú. Veselice na Moravě, za jednorázový poplatek ve výši 
4 000 Kč.  

•Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení práva věcného břemene mezi obcí a 
společností  E.ON  Distribuce,  a.s.,  jejímž  předmětem je  uložení  kabelového  vedení 
v pozemcích  p.č.  st.  137,  23  a  457/1,  k.  ú.  Veselice  na  Moravě,  za  jednorázový 
poplatek ve výši 5 000 Kč.    

•Zastupitelstvo  obce  souhlasí  se  zahájením  prací  na  rekonstrukci  hrací  plochy 
fotbalového hřiště ve Vavřinci v září 2008.

Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 16. července 2008
•Rada obce  bere na vědomí Návrh plánu oblastí povodí Dyje a Moravy předložený 
k připomínkovému řízení.   

•Rada obce bere na vědomí zápis ze schůze Kontrolního výboru ze dne 10.6.2008.

•Rada obce bere na vědomí zápis ze schůze Finančního  výboru ze dne 30.6.2008.

•Rada obce  bere na vědomí žádost  ředitele  Vojenské ubytovací  a  stavební  správy 
Brno  o  zveřejnění  textu  výběrového  řízení  na  odprodej  nepotřebného  nemovitého 
majetku státu – mimo jiné i školící a výcvikové středisko na k. ú. Veselice.

•Rada obce bere na vědomí žádost vlastníků RD čp. 75, 88, 89 a 100 ve Vavřinci o 
provedení opravy místní komunikace v sousedství uvedených RD a ukládá starostovi 
obce zaslat žadatelům dopis, v němž jim sdělí, že v letošním roce budou na komunikaci 
provedené jen dílčí úpravy za účelem zlepšení odvodnění komunikace.

•Rada obce  ukládá starostovi obce zaslání žádosti vlastníkům pozemků p.č. 2082 a 
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2083, k. ú. Vavřinec na Moravě, o jejich písemné stanovisko k záměru umístění potrubí 
přivaděče vody od vrtu ke sportovnímu areálu a současně s tím jim navrhnout směnu 
uvedených pozemků za pozemky na k.ú. Veselice a nebo k. ú. Suchdol.

•Rada obce  schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2008 ve výši 26,3 tis. Kč na straně 
příjmů i výdajů. 

Usnesení RO Vavřinec ze schůze dne 13. srpna 2008
•Rada obce bere na vědomí svolání schůze zastupitelstva obce v termínu 3.10.2008 a 
předkládá následující program jednání:

1. Zahájení
2. Zpráva z jednání rady obce 
3. Zpráva o plnění úkolů za uplynulé období roku 2008  
4. Různé 
5. Závěr

•Rada obce  bere na vědomí kupní  smlouvu mezi  obcí  a  p.  Jaromírem Petlachem, 
bytem Veselice čp. 18, zaregistrovanou na KÚ JMK, Katastrální pracoviště Blansko, 
jejímž předmětem je prodej části pozemku p.č. 457/1, k. ú. Veselice na Moravě..

•Rada obce  bere na vědomí kupní smlouvu mezi obcí a společností ZEMSPOL a.s. 
Sloup, zaregistrovanou na KÚ JMK, Katastrální pracoviště Blansko, jejímž předmětem 
je odkoupení ocelového přístřešku na pozemku p.č. st. 1197,  k. ú. Veselice na Moravě.

•Rada obce  bere na vědomí Protokol  ze závěrečného vyhodnocení akce – Obnova 
malé vodní nádrže z něhož vyplývá, že obci bude proplacena částka 36 984 Kč  jako 
pozastávka z dotace na uvedenou akci.

•Rada obce   bere na vědomí souhlas SÚ Blansko s dělením pozemku p.č. 574/1, k. ú. 
Vavřinec na Moravě.

•Rada obce  bere na vědomí smlouvu mezi  obcí a  ČR – Ministerstvo zemědělství, 
Pozemkový úřad Blansko, ve věci souhlasu obce k provedení staveb polních cest C2, 
C3 a C4 v k. ú. Vavřinec na Moravě – realizace společných zařízení  po komplexní 
pozemkové úpravě.

•Rada obce souhlasí na základě žádosti SÚ JMK, oblast Blansko se stavbou přístřešku 
posypového materiálu v areálu SúS JMK - středisko Sloup („U Drtiče“).
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•Rada obce  bere na vědomí  výzvu SÚ Blansko, oddělení územního a regionálního 
rozvoje,  k  předkládání  záměrů  a  námětů  jako  územně  analytických  podkladů 
nezbytných pro pořizování územního plánu, případně regulačního plánu, ve správním 
obvodu  Města  Blanska  a  ukládá  starostovi  obce  zaslat  na  SÚ  Blansko  námět  na 
zbudování  silnice  z Obůrky  směrem  na  Sloup  vedoucí  přes  lesní  pozemky  s jejím 
napojením na silnici  Blansko – Sloup, za místní částí Nové Dvory.

•Rada obce bere na vědomí vyrozumění HZS JMK,  územního   odboru  Blansko o 
přípravě  změny  Nařízení  JMK  č.  25  o  podmínkách  plošného  pokrytí  území  JMK 
jednotkami požární ochrany.

•Rada obce bere na vědomí informaci starosty obce o tom, že v harmonogramu výzev 
do  Operačního  programu  PRV  2007  -  2013  je  plánovaná  na  měsíc  6/2009  výzva 
k podávání žádostí o dotace na budování infrastruktury pro turistický ruch – ubytovací 
zařízení.

•Rada obce  souhlasí  s návrhem starosty obce na podání žádosti o dotaci z OP PRV 
2007 -  2013, Podopatření  1.2.1 -  Lesnická  technika,  na pořízení  techniky na práce 
v lese ve vlastnictví obce.

•Rada  obce  bere  na  vědomí informaci  starosty  obce  o  postupu  prací  na  změnách 
Územního plánu obce, označených V8,V9 a V10.

Ing. Josef  Sedlák, místostarosta
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Vavřinecké proměny
Aneb zamyšlení polovavřiňáka

Vždycky, když maminka řekla, že jedeme „do hor“, tak jsem věděl -  nastává 
okamžik cestování. Z Brna jsme jeli  „párou do Blanska a odtud funícím a kouřícím 
autobusem do Vavřince. Jelo se buď na zabíjačku nebo na žně, na pohřeb nebo za 
nemocnými příbuznými. 

Já,  jako  děcko,  jsem  se  vždycky  těšil  na  prázdniny.  Pendloval  jsem  mezi 
Vavřincem, Žďárem a Sloupem a všude to bylo nádherné. Postupně, s přibýváním let, 
jsem    objevoval     nejen  „dětskou  dobrodružnost“   krajiny    Moravského krasu, ale 
i  zadumanou  krásu  lesů,  luk,  polí,  potoků,  žlebů  a  žlíbků,  jeskyní  a  jedinečných 
vápencových  výtvorů.  Po  vojně  pak  začalo  cest  „do  hor“  ubývat.  Jezdili  jsme  už 
převážně jen na pohřby nebo navštívit nemocné, a tak můj zájem o tento výjimečný 
kout světa ochabl. S plynoucím časem však opět začala sílit touha vrátit se. V rámci 
Sdružení  pěstounských  rodin  jsem  proto  začal  organizovat  týdenní  -   respektive 
víkendové - pobyty pěstounských rodin. Nejdříve ve Sloupě u Čermáků a později na 
Vyhlídce u Obůrky.   Moje   manželka  a   děti takto poznávaly nejen krásu krajiny, ale 
i rodiště a bydliště mých předků a příbuzných. Později,  v roce 2000, jsem se díky nim 
mohl vrátit do Vavřince a stát se zatím cca polovičním „vavřiňákem“. 

Od svého příchodu jsem mohl sledovat změny související i se společenskými 
změnami v devadesátých letech minulého století. Na místě hospody u Hlaváčků zůstal 
jen zadní trakt u rybníka (hasičské nádrže). Kolem opravené kapličky rostou lípy, které 
jsou doplňkem starších stoletých příbuzných, rozmístěných po celém Vavřinci. Některé 
určitě pamatují nařízení Marie Terezie, že u každé chalupy má být vysazena lípa, coby 
cesta svádějící blesky do země. 

Rekonstrukce staré školy a mateřské školy - to je zase zcela samostatná kapitola. 
V začátku jsem jako konzervativní staromilec měl obavy, zdali se neporuší dědinský 
ráz  Vavřince.  Neporušil.  Naopak,  vznikly  krásné  objekty,  umožňující  rozvoj 
společenského  a kulturního života obce.   Nové   prostory zde získala mateřská školka 
a knihovna, a nové společensko-kulturní místnost, hasičská klubovna a v neposlední 
řadě nové sociální byty. 

Velmi  intenzivně  a  s očekáváním  jsem  také  prožíval  obnovu  rybníka  – 
koupaliště,  který  byl  ve velmi  špatném  stavu:  zabahněný,  špinavý,  pro  koupání 
nepoužitelný. Po vybagrování bahna, obložení břehu vápencem a opravě rybníkářského 
díla, začalo napouštění. Napjatě jsem sledoval pomalé přibývání vody s obavami, zda 
hráz nebo dílo vodu nepropouští. Avšak během roku se rybník naplnil a začal žít. Je 
v něm výborná voda a kdo se chce v horkém létě vykoupat,  nemusí už do Petrovic, 
Sloupu, Blanska, ale pár metrů za chalupou má „vavřinecké moře“. 

Vavřinci  také hodně přidaly i místopisné stojany umístěné v centru obce, na 
jejím okraji a u rybníka – hlásající nevědoucím kolemjdoucím: ,,koupaliště“. Výborně 
zpracovaná  historie  obce,  popis  krasových  jevů  Moravského  krasu  s důrazem  na 
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trojúhelník Vavřinec – Suchdol – Veselice,  dodal obci,  křižovatce turistických cest, 
značného významu. 

Raritou  obce  je  park  s přilehlými  volejbalovými  kurty,  dětským  hřištěm, 
tanečním parketem a útulnou venkovní hospůdkou. V sousedství leží fotbalové hřiště, 
které po postupu do vyšší soutěže čeká na zatravnění. Park založili lidovci po první 
světové válce, ale toto téma tj. parku a celého areálu si zaslouží samostatný článek, 
který připravím do některého z dalších zpravodajů. 

Asi málokdo z vavřiňáků si uvědomuje, že není úplnou samozřejmostí mít svůj 
obchůdek  s potravinami  (mimochodem  objekt  bývalého  „Spolku“  je  krásně 
architektonicky ztvárněn).

Čeho si nelze nevšimnout je čistota obce, parků, veřejných komunikací. Vizitka, 
která říká: „Máme svoji obec rádi a tak si jí hledíme“. Jako člověk pracující v sociální 
sféře zde velmi hodnotím poskytování práce nezaměstnaným občanům obce a využití 
toho potenciálu pracovní síly pro zkrášlení dědiny. 

Pokaždé,  když  se toulám v okolí  Vavřince, přitahují  mé oči červené střechy, 
tvořící  spolu  s lipami,  božími  muky,  vápencovými  kostrbatými  cestami,  remízky, 
loukami a okolními lesy dominantu dědiny a jejího okolí. 

Prosím, aby toto moje vyznání bylo bráno jako projev nádherného jara a léta, 
neboť  jsem si vědom, že i za krásou existují stíny. S těmi však musíme vždy počítat, 
neboť provázejí život každého z nás. Buďme tedy vděční za každé potěšení, které nám 
umožňuje stíny překračovat a jít dál. 

Rád  bych,  aby  toto  zamyšlení  vyznělo  jako  poděkování  všem,  kdo  se  na 
zkrášlování  obce  podílejí.  Počínaje  vedením  obce,  které  zajišťovalo  financování 
z různých dotačních titulů včetně evropských, až po jednotlivé obyvatele, přikládající 
ruce ke společnému dílu. 

Miroslav Opatřil polovavřiňák (zatím)

Informace z TJ Vavřinec
Milí  sportovní  přátelé.  Léto  už se  pomalu chýlí  ke svému konci  a  proto po 

krátké letní přestávce započaly mistrovské fotbalové soutěže. 
Muži vykročili v okresním přeboru pravou nohou a po prvních dvou zápasech 

měli na svém kontě plný počet šesti bodů. Ve třetím zápase se už museli sklonit před 
sílou  Jedovnických  a  na  jejich  hřišti  prohráli  1:2.  V letní  přestávce  došlo  v kádru 
k několika změnám. Tým posílil Miroslav Jelínek, Tomáš Janíček, Zdeněk Dokoupil, 
zůstal Roman Šindelka i Libor Klimeš. Na hostování byl  uvolněn do Ostrova Pavel 
Zmeko a Jan Konečný. 

Mládež  začne  mistrovské  soutěže  poslední  prázdninový  víkend.  Dorostenci 
zajíždějí  do  Ráječka  a  žáci  zavítají  do  Jedovnic.  V realizačních  týmech  došlo 
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k několika  změnám.  U dorostu  bude  s Radkem Štolpou trénovat  Radim Manoušek, 
žáky bude  mít  na  starost  Jiří  Vybíhal  a  Tomáš  Kakáč.  Stejně  jako  muži,  odehrají 
dorostenci a žáci svoje domácí zápasy na hřišti v Blansku na Mlýnské ulici.

Přípravka začíná jako poslední, a to první zářijovou sobotu v Adamově. Také 
v realizačním týmu přípravky došlo k  drobné změně, bude se jí věnovat Tomáš Musil 
a Jiří Kakáč, kterým budou střídavě nápomocni jednotliví rodičové, neboť připravovat 
družstvo nejmenších je velmi náročné.  Přípravka bude mít  svůj  domov na hřišti  ve 
Sloupě. 

Jak jste již z výše uvedeného pochopili, TJ naplno uvolnila hřiště pro zahájení 
rekonstrukce hrací plochy. Díky tomu jsme sice na poměrně dlouhou dobu přišli o náš 
domov,  ale  stav  hrací  plochy  byl  již  alarmující.  Rekonstrukce  by  měla  začít  již 
počátkem měsíce září. I přesto máme, poprvé v historii, zapojeny do soutěží čtyři týmy. 
O fotbal je mezi chlapci  a děvčaty zájem a ten je třeba podporovat.  Věříme,  že ve 
spolupráci  s obecním  úřadem,  sponzory,  odbornou  veřejností  a  našimi  fanoušky 
dokážeme dotáhnout  vše do úspěšného konce.  Proto  bych  rád pozval  všechny naše 
občany na zápasy všech našich týmů, ať už do Blanska nebo do Sloupu. 

Radek Štolpa, člen výboru TJ Vavřinec

Rozpisy soutěží ročník 2008 - 2009

Muži podzim 2008
kolo soupeř kde kdy začátek odjezd

1 Kořenec venku So 9.8. 16:30 15:00
2 Boskovice"B“ doma Ne 17.8. 16:30 15:00
3 Jedovnice venku Ne 24.8. 16:30 15:00
4 Letovice doma Ne 31.8. 16:30 15:00
5 Vísky venku Ne 7.9. 16:30 14:45
6 Lysice doma Ne 14.9. 16:00 14:30
7 Rudice venku So 20.9. 16:00 14:30
8 Sloup doma Ne 28.9. 16:00 14:30
9 Doubravice venku Ne 5.10. 15:30 14:00

10 Bořitov doma Ne 12.10. 15:30 14:00
11 Kotvrdovice venku Ne 19.10. 15:00 13:30
12 Drnovice doma Ne 26.10. 14:00 12:30
13 Blansko"B" venku So 1.11. 14:00 12:45
14 Kořenec doma Ne 9.11. 13:30 12:00
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Dorost podzim 2008
kolo soupeř kde kdy začátek odjezd

1 Ráječko venku Ne 31.8. 13:30 12:30
2 Sloup doma Ne 7.9. 14:15 13:00
3 Adamov venku So 13.9. 13:45 12:30
4 Kotvrdovice venku Ne 21.9. 13:45 12:30
5 Jedovnice doma Ne 28.9. 13:15 12:00
6 Lipovec venku Ne 5.10. 13:15 12:15
7 Rudice doma Ne 12.10. 12:30 11:15
8 Olomučany venku Ne 19.10. 12:45 11:30
9 Lažany doma Ne 26.10. 10:30 9:15

Žáci podzim 2008
kolo soupeř kde kdy začátek odjezd

1 Jedovnice venku Čt 11.9. 17:00 16:00
2 Adamov doma Ne 31.8. 10:30 9:45
3 Rudice venku Ne 7.9. 10:00 9:00
4 Rájec doma Ne 14.9. 10:30 9:45
5 Blansko venku Ne 21.9. 10:00 9:15
6 Č.Hora doma Ne 28.9. 10:00 9:15
7 Lipovec venku Ne 5.10. 10:00 9:00
8 Ostrov doma Ne 12.10. 10:00 9:15
9 Sloup venku Ne 19.10. 10:00 9:15

10 Ráječko venku Ne 26.10. 10:00 9:15
11 Kotvrdovice doma Ne 2.11. 10:00 9:15
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Přípravka podzim 2008
kolo soupeř kde kdy začátek odjezd

1 Adamov venku So 6.9. 13:00 11:45
2 Lipůvka doma St 10.9. 17:00 16:30
3 Boskovice venku Čt 18.9. 17:00 16:00
4 Olomučany doma St 24.9. 17:00 16:30
5 Lipovec venku St 1.10. 17:00 16:15
6 Adamov doma St 8.10. 17:00 16:30
7 Lipůvka venku St 15.10. 17:00 16:00
8 Boskovice doma St 22.10 17:00 16:30
9 Olomučany venku St 29.10. 16:00 15:00

10 Lipovec doma St 5.11. 15:30 15:00

Mateřská  škola Vavřinec zahajuje
Školní rok 2008 - 2009 v Mateřské škole Vavřinec bude zahájen v pondělí dne 

1. září 2008.
V přijímacím řízení  bylo  všem žádostem rodičů  o přijetí  dítěte  do  Mateřské 

školy  Vavřinec  vyhověno.  Je  zapsáno  celkem  26  dětí  a  z tohoto  počtu  je  8  dětí 
s docházkou 4 hodiny denně. Dvě děti nastoupí až začátkem roku 2009.

Děti,  které  budou  MŠ  navštěvovat,  jsou  z obcí  Vavřinec  (9),  Veselice  (7), 
Suchdol  (5),  Petrovice  (2),  Sloup  (2)  a  Němčice   (1).  Z obce  Nové Dvory nebude 
docházet žádné dítě. 

Oproti minulému školnímu roku se počet zapsaných dětí zvýšil, a to o 3 žáky 
s docházkou 4 hodiny denně. Počet dětí s docházkou celodenní zůstává zachován (18 + 
8).

Neměnná zůstává i délka provozu MŠ, stejně tak i složení pracovního kolektivu 
zaměstnanců MŠ. Provoz je od 6.30 do 15.15 hodin.

V průběhu měsíce července a srpna probíhaly v Mateřské škole Vavřinec práce 
spojené s celkovou rekonstrukcí zahradního domečku, malířské a natěračské práce jak 
na dětském hřišti, tak v interiéru MŠ (lehátka), úklid, čištění koberců. 
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Stravování dětí v MŠ Vavřinec
 Stravování dětí bude probíhat stejně jako v minulém školním roce. Od 1. října 

2007  je  stravovací  zařízení  Mateřské  školy  Vavřinec  zapsáno  v rejstříku  škol  jako 
výdejna. Obědy se dovážejí ze školní jídelny ZŠ Sloup, ve výdejně se připravují pro 
děti  pouze  přesnídávky  a  odpolední  svačinky.  Vedoucí  stravování  je  paní  Jitka 
Ondroušková, vedoucí školní jídelny v ZŠ Sloup.

Informativní schůzka pro rodiče se uskuteční v úterý dne 2. září 2008 v 15.00 
hodin v MŠ Vavřinec.

      Za kolektiv zaměstnanců MŠ Vavřinec Eva Kaššaiová

Informace o akci SUMMER SURVIVAL 2008
V úterý 30. září 2008 se uskuteční v areálu rozhledny Podvrší jedna z disciplin 

přírodního víceboje s názvem SUMMER SURVIVAL 2008. SURVIVAL je závodem 3 
členných vojenských hlídek, vyžadující vysokou úroveň tělesné zdatnosti,  psychické 
odolnosti  a bezpečné  zvládnutí  základních  dovedností  ve všech  oblastech  speciální 
tělesné přípravy a střelby z ručních zbraní. Trasa a úkoly závodu vycházejí  z pohybu 
a pobytu vojáka v neznámém terénu při plnění úkolů v odloučení. Zařazeny jsou úkoly 
prověřující  schopnosti  jednotlivců  pružně  reagovat,  logicky  myslet  a improvizovat 
i schopnost účinně spolupracovat a komunikovat ve skupině. Úkolem soutěžících bude 
mimo jiné i slaňování z ochozu rozhledny.  

Pořadatelem závodu je Generální štáb Armády ČR a organizačně ho zajišťuje 
Vojenská akademie ve Vyškově.  Jednotlivé discipliny budou probíhat v zalesněném 
terénu  CHKO  Moravský  kras.  V loňském  roce  se  závodu  zúčastnilo  celkem  18 
tříčlenných  družstev,  z toho  5  zahraničních.  Více  informací  o  závodě  najdete  na 
internetové adrese http://www.survival.webzdarma.cz/informace/propozice/.

Kpt. Mgr. Dušan Nečas, VA Vyškov

Aktuální informace z ObÚ Vavřinec
•Ministerstvo  vnitra oznamuje,  že  bylo  upozorněno  na  zvýšený  výskyt  padělků 
kolkových  známek,  a proto  v této  souvislosti  doporučuje  nákup  kolkových  známek 
pouze u označených nákupních míst. Správním úřadům dále doporučuje upozornit na 
uvedenou skutečnost občany a věnovat zvýšenou pozornost kolkovým známkám, jimiž 
jsou hrazeny správní poplatky. 
•Ve čtvrtek 4. září 2008 se uskuteční sběr pytlů s nápojovými kartony. Občané odloží 
naplněné pytle s obaly od mléka, džusů, apod. na stanoviště kontejnerů na tříděný sběr 
odpadů nejpozději ve středu 3. září 2008 večer.            
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•K 31.  12.  2008 končí  platnost  občanských  průkazů  bez  strojově  čitelných  údajů 
vydaných do 31.12.2003. Za výměnu občanského průkazu bez strojově čitelných údajů 
(starý typ za nový) se nevybírá správní poplatek. Občanský průkaz bude vydán do 30 
dnů od předložení všech dokladů potřebných pro jeho vydání příslušnému obecnímu 
úřadu obce s rozšířenou působností. Mezi tyto doklady patří: formulář žádost o vydání 
nového  OP,  1  fotografiie,  dosavadní  občanský  průkaz,  popřípadě  další  doklady 
osvědčující  skutečnosti,  o nichž se do občanského průkazu zapisují  údaje na žádost 
občana (např. diplom o dosaženém vzdělání, apod.). 
•Krajská  veterinární  správa pro  Jihomoravský  kraj  nařizuje  povinné  nouzové 
očkování skotu, ovcí a koz proti katarální horečce. Očkování   zvířat  je bezplatné a 
musí být provedeno do 14. září 2008 s následným přeočkováním po 3 týdnech.  Tuto 
povinnost mají i  drobní chovatelé, kteří  chovají třeba jen 1 ovečku či kozu starší  3 
měsíců. Více informací poskytne soukromý veterinář MVDr. František Sotona na č.t. 
516415386.      

Obecní úřad

Seznam jubilantů v období červenec a srpen 2008
Níže jsou uvedeni pouze občané, kteří písemně souhlasili se zveřejněním údajů 

v INFORMAČNÍM ZPRAVODAJI.

Jméno jubilanta Bydliště Věk

Petlachová Anna Vavřinec 23 89 roků

Musilová Věra Vavřinec 45 82 roků

Jarůšek Alois Veselice 59 75 roků

Meluzínová Božena Vavřinec 73 83 roků

Jubilantům srdečně blahopřejeme

* * *

Informační zpravodaj Obecního úřadu sloučených obcí
Vavřinec – Veselice - Suchdol - Nové Dvory

vychází pravidelně dle potřeby ObÚ Vavřinec.
Toto číslo bylo dáno do tisku 27. 8. 2008
Uzávěrka příštího čísla je 15. října 2008
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